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1 Zhrnutie stretnutia

Pŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Tibor Vincze, MSc.

• Lukáš Šulek

Členovia t́ımu:

• Filip Agh

• Adam Benovič

• L’uboš Danǐs

• Lenka Ivanová

• Aranka Klukaová

• Patrik Vdoviak

Nepŕıtomńı na stretnut́ı

Členovia BDO:

• Juraj Kočǐsko

• Lucia Cveková

Hlavné body stretnutia

• Rev́ızia splnených úloh - polovica 9.̌sprintu
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2 Priebeh stretnutia

Rev́ızia splnených úloh - polovica 9.̌sprintu

Na stretnut́ı sme riešili rev́ıziu splnených úloh za posledný týždeň a to, čo potrebujeme ešte od BDO.
Rozprávali sme sa o Apple účte, ktorý potrebujeme, aby sme vedeli vybuildit’ aplikáciu pre iOS.

Vedúci, Tibor, tvrd́ı, že BDO spravia účet a potom nám dajú d’aľsie informácie. Potom sme sa bavili
o potrebných pŕıstupoch. K databáze KUV od úradu verejného obstarávania pŕıstupy zatial’ nie sú. K
Lexis Nexis pŕıstup tiež nie je zaplatený. K AML FinStat pŕıstup tiež nie je kúpený. Hovoria, že t’ahat’

KUV z FinStatu je drahé, preto sa to rieši cez inú databázu. Čo sa týka kontroly na sankčných listoch,
k tomu tiež nemajú pŕıstup. Riešeńım by podl’a nich mohlo byt’ mat’ komplet pŕıstup na FinState alebo
ručne riešit’ Lexis Nexis (potom je to ale možno zbytočné).

Potom Tibor spomı́nal, že majú l’ud́ı, koŕı by chceli proces testovat’. Otázka je, či na to potrebujú
profily. Filip hovoŕı, že zatial’ sa dá použit’ ten agent účet, ktorý už existuje.

Ďaľsou otázkou z našej strany bolo, ako chcú mat’ vyriešený reporting. Zatial’ sú dáta držané len v
databáze. Tu sme sa dohodli na tom, že by chceli vediet’ exportovat’ report podl’a filtrov.

Potom sme sa znova pýtali na GDPR v angličtine, ktoré nám stále nedodali a aplikácia je v
angličtine.

Inak to hodnot́ıme tak, že sme zaseknut́ı kvôli nedodaným API kl’́učom. Z našej strany je logika KYC
vyriešená. AML sa dá teoreticky ešte manuálne robit’. Filip sa pýta, odkial’ budeme t’ahat’ konatel’ov.
Tvrd́ı, že FinStat Premium nič také neposkytuje.

V závere stretnutia nám ešte vedúci t́ımu oznámil, že účet už majú vytvorený, takže pošlú in-
formácie. Filip si žiada pŕıstup aj k emailu. Tiež sa pýtal na to, čo treba sṕlňat’, ked’že ukladáme
osobné údaje a fotky občianskych preukazov. Túto vec sme d’alej nerozoberali.
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